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В статье обосновывается формирование в рамках наркокриминологии перспективного на-
правления исследований — военной наркокриминологии, как предпосылки для разработки отно-
сительно самостоятельного раздела наркокриминологии, изучающего наркоситуацию в войсках, 
этиологию наркопреступности военнослужащих и злоупотребления ими наркотиками; рассма-
триваются актуальные вопросы противодействия наркопреступнности и наркомании в Воору-
женных Силах Российской Федерации.
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The article justifies establishment of military drug criminology as a perspective research area in the 
context of drug criminology and a prerequisite for development of a relatively independent drug criminology 
section studying the drug abuse situation in the military forces, etiology of drug-related crimes and drug abuse 
by military service men; reviews the relevant issues of combating drug-related crimes and drug addiction in 
the Armed Forces of the Russian Federation.
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